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SAMENVATTING MIDDAGGEDEELTE VAN DE RAADSVERGADERING VAN 6 
NOVEMBER 2008 

 

 

 

[Vanaf dit moment samenvattende verslaglegging, in verband met het ontbreken van 

een geluidsopname] 

 

De voorzitter geeft het woord aan wethouder De Koning voor een reactie op de  

amendementen.  

 
Wethouder De Koning geeft achtereenvolgens aan welke amendementen door het 

college worden overgenomen en ontraden. 

 

Amendementen 

Amendement 61: ontraden. 

Amendement 62: ontraden. 

Amendement 63: ontraden. 

Amendement 64: ontraden. 

Amendement 65: overnemen. 

Amendement 66: ontraden omdat dit woonwensenonderzoek onderdeel zal zijn van 

de structuurvisie. 

Amendement 67: het amendement voor wat betreft de zonnecollectoren wil het 

college overnemen met een maximum van € 25.000,-. 

Amendement 68: het amendement over de regentonnen wil het college in gewijzigde 

vorm overnemen, als een bedrag van € 25,- per regenton wordt vergoed met een 

maximum tot € 20.000,- voor de gemeente. Het zou moeten gaan om het jaar 2009 

en er zou geen koppeling moeten worden gelegd met ontwikkelingssamenwerking. 

Amendement 69: ontraden, omdat dit juridisch niet mogelijk is. 

Amendement 70: ontraden. 

Amendement 71: ontraden. 

Amendement 72: ontraden. 

Amendement 73: ontraden. 

Amendement 74: overnemen. 
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Amendement 75: ontraden. 

Amendement 75: ontraden 

 

Vervolgens geeft de wethouder de reactie van het college op de ingediende moties. 

 

Moties 

Motie 96: ontraden, omdat dit grotendeels al gebeurt. 

Motie 97: het college vindt dit een uitstekend initiatief en nodigt de PvdA-fractie uit 

deze motie uit te voeren. 

Motie 98: ontraden. 

Motie 99: overnemen. 

Motie 100: deze motie is al in uitvoering. 

Motie 101: op de wijze waarop deze motie is geformuleerd, ontraadt het college haar. 

Het college deelt wel de zorgen van de raad over de aanrijtijden van de ambulances. 

Motie 102: ontraden. 

Motie 103: ontraden. 

Motie 104: gedeeltelijk overnemen. 

Motie 105: ontraden. 

Motie 106: ontraden. 

Motie 107: deze motie is geadresseerd aan de griffie, daarover zal het college geen 

mening geven. 

Motie 108: ontraden. 

Motie 109: ontraden. 

Motie 110: het college wil de aandachtspunten 3 en 4 uit deze motie overnemen. 

Motie 111: ontraden, acht het college geen rol van de gemeente. 

Motie 112: ontraden. 

Motie 113: ontraden. 

 

Ten slotte merkt de wethouder op dat bepaalde activiteiten extra capaciteit vragen. 

Hij verzoekt de raad dit mee te nemen in de besluitvorming, omdat dit kan betekenen 

dat wanneer extra capaciteit nodig is, bepaalde zaken niet meer uitgevoerd kunnen 

worden. Het is niet de bedoeling om met deze opmerking de raad iets te ontnemen, 

de wethouder vraagt de raad alleen te anticiperen op bepaalde gevolgen. De CDA-
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fractie stelt dat de raad in zijn voorstellen serieus genomen wil worden. De fracties 

Leefbaar Ridderkerk en de SGP sluiten zich daarbij aan.  

 

De voorzitter geeft vervolgens de fracties het woord voor de tweede termijn van de 

raad. 

 

Mevrouw Ripmeester vraagt namens de PvdA-fractie aandacht voor een schoner 

en groener Ridderkerk en vraagt om gerichte acties om dit te bereiken, eventueel in 

BAR-verband. Een schonere leefomgeving kan volgens haar fractie ook bereikt 

worden in combinatie met meer groen in de wijk. Toepassen van fluisterasfalt draagt 

ook bij aan een meer leefbare woonomgeving.  

Vervolgens vraagt de PvdA aandacht voor gezinnen die aan de armoedegrens leven. 

In dat verband wijst mevrouw Ripmeester op het feit dat dertig gezinnen al langer 

dan een jaar gebruikmaken van de voedselbank.  

De PvdA is blij met de toezegging van het college over herindicering en het afleggen 

van huisbezoeken.  

Ten aanzien van het beleidskader sport, beweging en onderwijs vraagt de PvdA van 

het college een reactie op de vraag welke activiteiten ontwikkeld zullen gaan worden. 

De PvdA is van mening dat de ruimtes van het jongerencentrum beter gebruikt 

zouden moeten worden. Het jongerencentrum is uiteraard primair voor jongeren 

bestemd, maar gedurende de periode dat de jongeren de ruimten niet gebruiken, 

zouden deze voor andere doeleinden gebruikt kunnen worden. 

Het CDA voelde in eerste instantie sympathie voor dit voorstel, maar de heer Meij is 

van mening dat jongeren niet in het systeem terecht moeten komen van vastgestelde 

uren omdat dit hun activiteiten wel eens zou kunnen belemmeren. Jongeren moeten 

de mogelijkheid hebben om zo nu en dan plotseling te kunnen besluiten om eens 

een avondje bij elkaar te komen. 

Mevrouw Ripmeester deelt die mening, maar benadrukt dat er nog vele andere 

momenten zijn waarop de jongeren geen gebruik zullen maken van de ruimte. In die 

tijden zijn er andere groepen in Ridderkerk die graag gebruik van die ruimte willen 

maken. 

Ten aanzien van onderwijs wil de PvdA graag van de SGP nadere uitleg horen 

waarom men in het ingediende amendement gekozen heeft om deze route voor de 

Ds. Kerstenschool te volgen.  
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Hiermee rondt mevrouw Ripmeester haar bijdrage af.  

 

De voorzitter geeft het woord aan de heer Den Ouden. Hij legt uit dat de SGP-

fractie van mening is dat het in het verleden vaker is voorgekomen dat de gemeente 

samenvoeging van scholen op één locatie heeft gefinancierd. Hij heeft voorbeelden 

van aanvragen die destijds zijn gehonoreerd. 

Het probleem van de Ds. Kerstenschool is voor het college kennelijk een financieel 

probleem. Het college heeft ervoor gekozen om dit af te wijzen. De SGP-fractie heeft 

een suggestie gedaan om dit op te lossen, omdat de gemeente in het verleden ook 

creatief is gebleken in het omgaan met dergelijke zaken. 

De uitbreiding van de Ds. Kerstenschool kost € 470.000,-. De SGP-fractie 

onderstreept dat de gemeente in het verleden vaker trajecten als deze gelopen heeft 

en wil graag dat die lijn wordt doorgetrokken. 

 

De heer Den Ouden geeft aan dat de SGP-fractie alle algemene beschouwingen met 

interesse heeft gelezen en de fractie is verheugd dat er zoveel overeenkomsten 

bleken te zijn.  

 

Het aspect veiligheid is voor de SGP een belangrijk onderwerp en de fractie is van 

mening dat er meer gerichte acties gericht op veiligheid in de wijken moeten worden 

ondernomen. De SGP is van mening dat dit een taak is voor de overheid.  

 

Over de aanrijtijden van de ambulances, is de SGP van mening dat de inzet van de 

gemeente erop gericht moet zijn dat Ridderkerk niet verder mag achterblijven. Het 

liefst ziet de SGP-fractie dat er een ambulance in Ridderkerk wordt gestationeerd.  

 

De problematiek voor het vinden van mensen van 23 tot 27 jaar, die niet werken en 

geen uitkering hebben, heeft volgens de SGP-fractie meer aandacht nodig. Er is 

sprake van een grote problematiek die door het college wordt onderkend en dit 

vraagt een krachtige inzet.  

De heer Meij erkent dat het vinden van deze doelgroep lastig is, maar het is volgens 

de CDA-fractie nog maar de vraag of deze doelgroep inderdaad een groot probleem 

vormt. Wellicht heeft een groot deel van deze doelgroep wel een zinvolle 

dagbesteding. 
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De heer Den Ouden is pas gerustgesteld als op grond van de cijfers is vastgesteld 

dat deze doelgroep inderdaad geen problemen heeft. 

 

De heer Van der Spoel begint zijn bijdrage met de opmerking dat een gemeente met 

45.000 inwoners recht heeft op een standplaats voor een ambulance. Hij vraagt het 

college zich hiervoor sterk te maken. Hij weet dat de portefeuillehouder zich daarvoor 

inzet. Toch wil de VVD alles aangrijpen om een standplaats te krijgen. Daarom heeft 

de fractie ook mede een motie ingediend. Deze motie ziet de fractie als een steuntje 

in de rug voor de portefeuillehouder.  

 

Over het sluiten van het gemeentehuis bij activiteiten en de communicatie daarover 

wil de VVD fractie graag een toezegging van het college en verwijst naar haar 

opmerking hierover in de algemene beschouwingen. Anders zal de VVD alsnog een 

motie hiervoor indienen. 

Ten aanzien van de lastenverlichting en de reactie van de wethouder over de 

tarieven, wil de VVD meer informatie hebben over de wijze waarop een eventuele 

lastenverlichting vorm krijgt. 

De VVD dient een amendement in over het hondenpoepbeleid. De heer Koppes 

verzoekt de heer Van der Spoel dit amendement uit te stellen en het initiatiefvoorstel 

hierover van Leefbaar Ridderkerk af te wachten en beide volgende maand te 

behandelen.  

De heer Koppes heeft onderzoek gedaan bij andere gemeenten. Het voorstel van de 

VVD gaat vele malen meer kosten. Het initiatief van Leefbaar Ridderkerk gaat uit van 

doelmatigheid en kost de gemeente niets. 

De heer Van der Spoel antwoordt dat het voorstel van de VVD juist inhoudt om dit 

probleem aan de voorkant op te lossen.  

 

De door de ChristenUnie genoemde “bemoeizorg” vindt de VVD een ongelukkig 

gekozen term. De heer Van Houcke praat over zorg voor het kind. Deze term spreekt 

de VVD-fractie meer aan. 

 

De VVD-fractie dient een motie in over de buurtbus. 
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Over de financiële crisis is de VVD van mening dat men elkaar geen negativisme 

moet aanpraten. Hij zou graag zien dat het gemeentebestuur de inwoners het gevoel 

geeft dat het in Ridderkerk goed gaat. 

 

De heer Los gaat vervolgens in op de algemene beschouwingen en geeft daarna het 

woord aan de heer Vroegindeweij over de financiën. 

De zorgen van het CDA over de financiën, deelt Leefbaar Ridderkerk.  

 

De buurtbus houdt Leefbaar Ridderkerk bezig. De stichting heeft bijna alles wat in 

haar vermogen lag gedaan om het minimum aantal passagiers, 1000, te halen. Het is 

helaas niet gelukt.  

De heer Los geeft een overzicht van alles wat de stichting heeft gedaan om de 

buurtbus te behouden. Zijn grootste zorg is dat er geen aanvulling op het vervoer 

vanuit Ridderkerk komt, wanneer de stichting de financiering niet rond krijgt.  

 

Over de inbreng van de ChristenUnie over de buurtwinkel zegt Leefbaar Ridderkerk 

dat het de fractie een lief ding zou zijn als de buurtwinkel in Rijsoord bleef. De heer 

Los signaleert echter dat de markt het soms onmogelijk maakt dat een buurtwinkel 

blijft voortbestaan. 

 

Over het ambulancevervoer heeft Leefbaar Ridderkerk eveneens zorgen. De fractie 

voelt zich wel gesteund door het college.  

 

Het milieu moet nog meer aandacht hebben dan op dit moment het geval is.  

 

De heer Vroegindeweij merkt ten aanzien van het amendement over de Ds. 

Kerstenschool op dat de fractie zich aansluit bij de gemaakte opmerkingen van de 

SGP om voor de financiering eventueel de grondbedrijfconstructie toe te passen, 

zodat een en ander niet ten laste valt van de begroting 

Leefbaar Ridderkerk wijst op de vele onderwerpen in de sideletter. De fractie vraagt 

zich af wat de consequenties van mogelijke wijzigingen zijn.  

De heer Vroegindeweij was verbaasd om te horen dat het college de motie over de P 

en C-instrumenten gedeeltelijk overneemt. Leefbaar Ridderkerk heeft via de 
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schriftelijke vragenronde vernomen dat het college de gegevens beschikbaar stelt. 

De fractie vraagt uitleg hierover van de wethouder. 

 

De voorzitter geeft het woord aan het CDA. 

De heer Onderdelinden vraagt nadere informatie over de tussenzin die door de 

portefeuillehouder is uitgesproken over Albrandswaard. De portefeuillehouder gaf 

aan dat de raad van Albrandswaard spoedig met een reactie komt over de BAR-

samenwerking. Het CDA is nieuwsgierig naar die reactie. 

Wethouder Van den Berg sprak kort over de jongerenraad. Het CDA zou ook daar 

meer informatie over willen horen. 

Voorts is de fractie benieuwd naar het aantal jongeren dat een uitkering ontvangt.  

 

De CDA-fractie heeft begrip voor de problematiek rond de buurtwinkel in Rijsoord, 

maar beseft dat de gemeente hier geen rol in speelt. 

 

Over herindicatie van het huisbezoek heeft het CDA een duidelijke stellingname. De 

fractie vraagt wethouder Van den Berg daar maximale aandacht en geld voor 

beschikbaar te stellen. De heer Onderdelinden nodigt de wethouder uit om op dit 

punt met initiatiefvoorstellen naar de raad te komen. 

 

Naar aanleiding van de door wethouder Zwiers gemaakte opmerkingen over De 

Burcht, kijkt de CDA-fractie reikhalzend uit naar een meer overtuigende reactie.  

 

Wonen is een belangrijk onderdeel van het gemeentelijke beleid. De wethouder heeft 

een aantal harde cijfers gepresenteerd. Het CDA verwacht dat de 

woningbouwopdracht voor de komende jaren bijgesteld zal moeten worden. 

 

Het CDA vindt het een goede zaak om de overdrachtsbelasting af te schaffen. Het 

CDA ziet hierin een kans om doorstroming naar andere woningen te bevorderen.  

 
De heer Meij gaat in op de motie om een hbo-vestiging in Ridderkerk te krijgen. Het 

CDA is mede naar aanleiding van de discussie met BVR over de structuurvisie, van 

mening dat Ridderkerk vooral moet insteken op mbo-onderwijs. Het is daarom 

belangrijk om goed mbo-onderwijs in Ridderkerk te hebben. Het zou mooi zijn om in 
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aansluiting op het mbo-onderwijs een hbo-opleiding in de buurt te hebben. Dit 

voorkomt dat deze groep leerlingen uit Ridderkerk verdwijnt. Het CDA zou deze 

kansen wel willen onderzoeken. 
 
De voorzitter bedankt het CDA voor zijn bijdrage en geeft het woord aan de heer 

Van Houcke. 

 
De heer Van Houcke stelt dat een aantal vragen uit de eerste termijn nog niet 

beantwoord is.  

Hij wil graag een antwoord op zijn vraag in de algemene beschouwingen over ICT-

ondersteuning van raadsleden.  

In de sideletter staat een breed scala van onderwerpen die voor de raad van groot 

belang zijn. De wethouder heeft aangegeven dat hier indirect een prijskaartje aan 

hangt. De heer Van Houcke wil graag horen wat dat betekent. Zijn fractie heeft als 

enige fractie, geen wensen ten aanzien van de in de sideletter genoemde projecten, 

behoudens die welke zijn opgenomen in de ingediende amendementen. Verder 

vraagt de heer Van Houcke meer informatie over de relatie capaciteit en ambitie. Zijn 

fractie is van mening dat de raad scherp in de gaten moet hebben waar het geld 

precies zit. Dit is nodig om via de voorkant te voorkomen dat de raad achteraf te 

maken krijgen met het oplossen van tekorten. 

 

De bredeschoolontwikkeling in Bolnes zou de tweede brede school kunnen zijn voor 

2010, omdat er dan drie moeten zijn. De fractie van D66/GL dringt erop aan om dat 

wat vanuit de gemeenschap in Bolnes omhoogkomt, te faciliteren en haast te maken 

met verdere plannen. 

 

Er ontstaat nog wel eens een spanningsveld tussen maatschappelijk gewenste 

participatie van ouders en tegelijkertijd de zorg voor kinderen. D66/GL vindt dat die 

spanning opgelost moet worden. Nederland loopt verder achter dan de ons 

omringende landen. De heer Van Houcke pleit ervoor om de kinderzorg goed op te 

lossen.  
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Voor een groot deel is de SGP-fractie het volgens de heer Den Ouden met de heer 

Van Houcke eens. Hij zou graag van de heer Van Houcke willen horen waar voor 

D66/GL het vertrekpunt ligt. 

Voor De heer Van Houcke ligt dat bij het feit dat de ouder op de arbeidsmarkt moet 

participeren. Vaak wordt als consequentie daarvan gezien dat de kinderzorg 

tekortschiet. Wanneer de samenleving de ambities voor meer welvaart zou temperen 

en in het kader van de financiële crisis wij onze behoefte wat bijstellen, zou dat een 

geruststellend effect kunnen hebben op de kinderzorg.  

De heer Van Houcke wijst erop dat het met een hoog percentage van de kinderen 

goed gaat.  

 

De heer Van Houcke merkt op dat Dynamiek in juni, tijdens de door haar 

georganiseerde informatiebijeenkomst voor de raad, liet weten dat het WILL-systeem 

niet was gebruikt. Hij wil van de wethouder weten of dit zo is. 

 

Over de luchtkwaliteit wil de heer Van Houcke weten waaruit het signaal van de 

gemeente naar de overheid bestaat om de problematiek op te lossen. Hij heeft 

begrepen dat het luchtkwaliteitplan niet gemaakt wordt en dat de gemeente geen 

cijfers aan de overheid zal aanleveren. 

Wat de milieuvisie betreft zou D66/GL graag een meer duidelijke koppeling willen 

zien met de verschillende activiteiten.  

Hiermee rondt de heer Van Houcke zijn termijn af. 

 

De heer Japenga is blij met de positieve opmerkingen over vrijwilligers en 

mantelzorgers. De fractie vindt positieve aandacht voor vrijwilligers belangrijk. 

 

Een ander punt betreft de buurtwinkel. Binnen afzienbare tijd zal de laatste 

buurtwinkel in Rijsoord gesloten worden. De ChristenUnie begrijpt dat het behoud 

van een buurtwinkel geen taak voor de gemeente is, maar de gemeente kan via het 

vestigingsbeleid wel de marktwerking beïnvloeden. 

De heer Los bedankt de heer Japenga voor zijn sympathieke opmerking. Als 

inwoner van Rijsoord weet hij als geen ander hoe belangrijk de buurtwinkel is, vooral 

voor ouderen.  
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De heer Japenga geeft aan dat zijn fractie ook geen pasklare oplossing voor dit 

probleem weet. Wel benadrukt hij dat de buurtwinkel een bredere functie dan die van 

‘buurtsuper’ heeft. Na de sluiting van de buurtwinkel in Rijsoord zal er ook geen pin-

mogelijkheid meer zijn. Er is ook een postagentschap weg. Naar zijn mening moeten 

wij er met elkaar niet in berusten. 

 

Het amendement voor de regenton beveelt de heer Japenga van harte aan. Hij 

beseft dat het dichtstraten gevolgen heeft voor de waterafvoer. Hij geeft de suggestie 

om in tuinen waar veel bestrating is een deel “terug te geven aan de natuur”, door 

een paar vierkante meter bestrating te verwijderen. De fractie kan met de door het 

college aangebrachte wijziging op het amendement leven. 

 

Over het milieu heeft de wethouder aangegeven dat Ridderkerk op de tweede plaats 

staat. De heer Japenga zou graag willen weten op welke ranking deze positie 

betrekking heeft. 

De ChristenUnie is een groot voorstander van fietsen in Ridderkerk. Geef de fietser 

voorrang. 

 

De heer Japenga heeft aanvullende vragen aan het college over: 

 de besluitvorming over de structuurvisie; 

 hennepteelt; 

 reclameborden; deze geven een verpauperde indruk. 

 

Het voorstel over de depodogs wil de ChristenUnie graag in een 

commissievergadering bespreken. 

Ten aanzien van de buurtbus wil de ChristenUnie dat Rijsoord op een adequate 

manier wordt ontsloten. Dat is nog niet het geval. 

 

De voorzitter schorst aan het einde van deze termijn van de raad de vergadering en 

heropent hem na vijf minuten.  

Het woord is aan het college voor de tweede termijn. 

De voorzitter deelt de algemene opmerking van de heer Van Houcke dat een aantal 

vragen uit de algemene beschouwingen nog niet beantwoord is. Zij doet de 

suggestie om over deze onderwerpen in de commissie door te praten.  
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De heer Van Houcke is blij dat de burgemeester dit zo oppakt en kan zich daarin 

vinden. De heer Onderdelinden sluit zich daar eveneens bij aan. De voorzitter 

geeft aan dat het college zoveel mogelijk vragen in deze ronde zal beantwoorden. 

Als dat niet het geval is, en de fracties missen fundamentele of substantiële 

antwoorden, dan kunnen deze gesprekspunten naar de commissievergadering 

doorschuiven. 

 

De burgemeester/portefeuillehouder start met de tweede termijn van het college.  

Naar aanleiding van een opmerking van de heer Den Ouden, dat participatie iets 

anders is dan steeds maar de uitleg herhalen, merkt zij op dat hiermee niet getracht 

wordt de burgers te manipuleren. Na een uitvoerig en zorgvuldig participatieproces 

vanaf het begin, zal toch uiteindelijk sprake zijn van besluitvorming. Besluitvorming 

over zaken die des raads of des colleges zijn. Die besluiten worden dan soms toch 

nog niet begrepen. Na uitleg en motivering blijkt vaak dat het besluit dan toch anders 

wordt ervaren. 

Door de SGP-fractie is de motie over Oud en Nieuw ter sprake gebracht en het 

college is verzocht onderzoek te doen en in april 2009 daarover te rapporteren. Het 

college is blij als in de landelijke context rond dit dossier, de inwoners van Ridderkerk 

het initiatief nemen en ook bij zich willen houden om te kijken hoe zij een gereguleerd 

vuurwerk met Oud en Nieuw kunnen afsteken. De kans is groot dat mensen er op 

een verantwoorde manier mee omgaan. Daarnaast zijn er landelijk en regionaal een 

aantal activiteiten. Maar, zonder de medewerking van de inwoners gaat het niet. De 

burgemeester is blij met initiatieven uit de wijken. Er zal ook veel aandacht uitgaan 

naar handhaving. Maar in eerste instantie krijgen de initiatieven vanuit de wijk de 

ruimte. Ze is het met de raadsleden eens dat het stukken minder moet, gezien de 

overlast die we ervan hebben. Tegelijkertijd wil zij inzetten op het verminderen van 

het misbruik van alcohol. Als dit niet wordt teruggedrongen, blijft de overlast bestaan. 

Wat het college betreft wordt er ingezet met een samengesteld pakket van 

maatregelen. 

 

Er zijn vragen gesteld door de VVD over het ambulancevervoer. Door de 

portefeuillehouder is aangegeven dat een eigen ambulance in Ridderkerk niet 

haalbaar is. De raad kan de burgemeester wel helpen om haar met een opdracht 

naar de veiligheidsregio te sturen zodat zij met een strenge boodschap van de raad 
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aankomt en vragen kan stellen over de overschrijdingsnorm. Haar inzet is met name 

gericht op het verhogen van de kwaliteit van zorg. De heer Den Ouden zegt juist 

daarom de motie te hebben ingediend. Zijn voorkeur gaat uit naar een eigen 

ambulance in Ridderkerk, maar als dat geen mogelijkheid blijkt te zijn, treedt 

automatisch onderdeel B van de motie in werking.  

De burgemeester kan met het tweede deel van de motie goed uit de voeten. Niet 

met het eerste deel voor een eigen ambulance. Zij wil serieus genomen blijven 

worden in de regio. 

 

Over de hennepteelt heeft het college al een aantal keren aangegeven afhankelijk te 

zijn van regionale afstemming om het waterbedeffect te voorkomen. Tot nu toe zit de 

gemeente bovenop het tegengaan van hennepteelt. Ook zonder geformuleerd beleid 

en zonder gestructureerde aanpak in de regio, wordt er natuurlijk bestreden.  

 

Over de gemaakte opmerkingen betreffende communicatie heeft de burgemeester 

begrepen dat deze betrekking hebben op het beantwoorden van brieven. Ze vindt het 

jammer dat de raad generaliseert. Opmerkingen als ‘geen antwoord’, ‘onvoldoende 

antwoord’ en ‘te laat antwoord’ lijken op een generiek beeld. Het college is benieuwd 

waarop deze opmerkingen gebaseerd zijn, omdat de portefeuillehouder dit generieke 

beeld niet meer heeft. 

De heer Van der Spoel legt uit dat hij ook doelt op miscommunicatie. Iedere fout, 

iedere miscommunicatie is er een te veel. 

De burgemeester beaamt dat, maar in haar beleving komt dat niet vaak voor. Het 

gebeurt wel dat een medewerker meer tijd nodig heeft om te reageren, maar volgens 

haar wordt dat dan ook wel duidelijk gemaakt. Overigens heeft correcte afhandeling 

van brieven aandacht in de organisatie.  

  

Met betrekking tot de openingstijden van het gemeentehuis wil het college nagaan in 

hoeverre aan de wensen van de raad tegemoetgekomen kan worden. Wanneer dit 

tot knellende situaties leidt, is dit uiteraard niet haalbaar. 

 

Hierna schorst de voorzitter de vergadering van 17.35 tot 20.00 uur. 

 

[schorsing]  


